
Zápis z 285. zasedání AS MFF UK dne 29. listopadu 2023 

Přítomni: C. Brom (od 18:40), J. Černý, Z. Drozd, A. Farkaš, V. Gaďurek, R. Grill, Z. Hlávka, 

P. Hnětynka, K. Houfek, M. Kozák, O. Pangrác, J. Pavlů, I. Penev, J. Spurný, J. Stráský, W. 

Svoboda, V. Švandelík, K. Vokálová, A. Yaghobová, F. Zajíc  

Hosté: M. Rokyta, M. Kulich, M. Žák, B. Svobodová 

Upravený program 

1. Schválení programu 285. zasedání AS MFF UK 

2. Schválení zápisu z 284. zasedání AS MFF UK 

3. Informace vedení fakulty 

4. Vyhlášení volby děkana MFF UK 

5. Etický kodex 

6. Různé 

 

Zasedání se konalo prezenčně v místnosti M 252 a zahájil jej J. Pavlů v 18:05 

 

1. Schválení programu 285. zasedání AS MFF UK  

 

AS MFF UK schválil program 285. zasedání tichým souhlasem.  

 

2. Schválení zápisu z 284. zasedání AS MFF UK 

 

Zápis 284. zasedání byl schválen tichým souhlasem.  

 

3. Informace vedení fakulty 

 

M. Rokyta 

- Bylo uzavřeno nové pojištění majetku, pojistné je více než dvojnásobné. 

- Odvod do sociálního fondu od r. 2024 bude ze zákona pouze 1 %. V reakci bude snížen 

příspěvek na penzijní spoření z 2000 na 1500 Kč. Ztráta sociálního fondu bude i tak 1,5 

milionu ročně, čímž je horizont čerpání jeho zůstatku cca 10 let.  

- Bude vylepšena audiovizuální technika v místnosti M 252. 

- Vedení fakulty zvažuje poskytnutí půjčky fakultám UK v Hradci Králové kvůli problémům 

s cash flow při stavbě kampusu Mephared ve výši 30 milionů Kč. Případná mezifakultní 

smlouva o půjčce by byla předložena AS MFF UK na lednové zasedání.  

B. Svobodová 

- Zasedla pracovní skupina k digitalizaci.  

- Od 1.1.2024 bude plně spuštěn modul Evidence nepřítomností. V roce 2024 budou ještě 

doplněni pracovníci děkanátu, kteří pracují na směny, a budou doplněni pracovníci na 

dohody.  

M. Kulich 

- Evidujeme 43 žádostí o SFG.  

- Po znovuotevření doktorandské ankety se zvýšil počet odpovědí z 81 na 116.  

- V. Kuboň pracuje na znění opatření děkana týkající se odevzdávání prací. Kompromisní 

znění zřejmě bude, že na IS nebude tištěná verze požadována vůbec, na MS a FS jeden 

výtisk doručený až na obhajobu bez jakýchkoliv nároků na typ vazby.  

M. Žák 

- Den otevřených dveří navštívilo rekordních 850 lidí.  

- Uspokojivá účast byla na Gaudeamu v Brně a Bratislavě. 

- Jeden den s fyzikou se bude konat 15. února 2024.  



- Proběhla revize nákladů korespondenčních seminářů a výjezdních akcí. V lednu proběhne 

jednání s organizátory a budou omezeny náklady na tyto akce. Uspořené prostředky budou 

využity na zviditelnění MFF na sociálních sítích. 

- Nový merch fakulty by měl být v prodeji koncem 1. čtvrtletí 2024. Bylo vyhlášeno 

výběrové řízení na vizuál, výsledky posoudí propagační komise.  

 

J. Pavlů  

- Na členství ve SKAS rezignovala M. Novotná. Dle volebního řádu se novým členem 

SKAS stal Vojtěch Gaďurek (s mandátem do května 2024).  

 

4. Vyhlášení volby děkana MFF UK 

 

Volební zasedání AS MFF UK proběhne 17. 04. 2024, uzávěrka přihlášek tedy bude 

2. dubna 2024, a debata s kandidáty je plánována na 10. 4. 2024. Předložení kandidatury je 

popsáno v jednacím řádu AS MFF UK. K volbám vznikne webová stránka.  

 

AS MFF UK vyhlašuje volbu kandidáta na děkana MFF UK na 17. dubna 2024. Uzávěrka 

přihlášek je 2. dubna 2024 v 18:00.  

 

Hlasování 

20 – 0 – 0 

5. Etický kodex  

 

M. Rokyta představil Etický kodex, který byl podrobně předjednán na výjezdním zasedání AS 

MFF UK. Proběhla krátká diskuse.  

 

AS MFF UK schvaluje Etický kodex MFF UK. AS MFF UK bere se souhlasem na vědomí 

opatření děkana „Zveřejnění Etického kodexu Matematicko-fyzikální fakulty UK“.  

 

Hlasování 

20 – 0 – 0 

 

6. Různé 

 

J. Pavlů Následující zasedání AS MFF UK se bude konat on-line 20. prosince 2024. Další zasedání 

se bude konat 31. ledna 2024, zřejmě 28. února 2024, 20. března 2024 a 17. dubna 2024.  

C. Brom: Do týdne přijde materiál vedení UK o projednávání návrhu nových (interních) KENů. 

Souběžně se otevře diskuse o financování doktorandů. V důsledku tlaku MŠMT bude zřejmě 

projednáván mzdový předpis UK.  

 

Jednání bylo ukončeno v 19:20.  

Zapsal: J. Stráský 

 


